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“Als CEO kan je op grote 
schaal een positieve 
impact hebben.”

ELISE VANAUDENHOVE, CEO EURO SHOE GROUP
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Mark Maesen 
Voorzitter 

Tom Vanham 

Algemeen directeur

Al bijna drie decennia lang zetten wij onze schouders onder Limburg en haar 
ondernemers, en bouwen wij stevige fundamenten voor verdere economische groei.

Dat doen we door risicokapitaal te verstrekken waarmee bedrijven, van startup tot 
grote ondernemingen, hun groeiambities kunnen financieren. Daarnaast geven we 
vanuit onze historische opdracht een nieuwe toekomst aan voormalige mijnsites. 
Kijk maar naar be-MINE in Beringen en Terhills in Dilsen-Stokkem/Maasmechelen. 

Honderden bedrijven en duizenden mensen zijn aan de slag op een van de 
bedrijvencampussen die door LRM ontwikkeld en beheerd worden. De technologie-
hotspot Corda Campus, de energie- en maakcampus Thor Park en het dronemekka 
DronePort huisvesten samen honderden bedrijven en duizenden werknemers. 
Het zijn stuk voor stuk belangrijke transformaties die de werkgelegenheid en 
bedrijvigheid in de regio moeten veilig stellen. Jonge bedrijven krijgen alle kansen 
in een van onze zeven incubatoren.

Al sinds de opstart van LRM in 1994 realiseren we onze projecten met veel aandacht 
voor duurzaamheid. We zetten tal van klimaatprojecten op poten, en dragen ons 
steentje bij aan de klimaatdoelstellingen binnen een economisch rendabele context.

Met durf, maar steeds weloverwogen, maken wij ondernemers en ondernemerschap 
sterker. We zorgen voor zuurstof, voor groei, en met dit boekje ook voor een korte 
adempauze. Dit magazine gidst je doorheen LRM, een huis met veel kamers, en 
doorheen een provincie die er zonder LRM helemaal anders zou uitzien.

VOORWOORD

06_ 2022

maar evenzeer aan de Doorbraak-lening, een 
unieke samenwerkingsformule die begeleiding 
en financiering voor ondernemers in één formule 
combineert met academisch onderzoek.

LRM staat tot slot ook voor pionieren in 
duurzaamheid. Duurzame aantrekkingspolen zoals 
het Terhills-park zijn op dat vlak parels aan jullie 
kroon. Ook de Doorbraak-lening stimuleert bedrijven 
om ingrijpende, doordachte stappen te zetten 
op dit terrein. Jullie behaalden in 2020 voor die 
inspanningen al het VN-duurzaamheidscertificaat 
‘SDG Pioneer’. 

Als Limburg vandaag een regio is die charmeert 
en inspireert, die uitnodigt en aantrekt, die 
bruist en beroert, dan heeft de Limburgse 
Reconversiemaatschappij daar een bijzonder groot 
aandeel in. Daarvoor mag heel Vlaanderen LRM 
zeer erkentelijk zijn.

In 1992 sloot de laatste Limburgse steenkoolmijn. 
Dat betekende het einde van een belangrijk 
hoofdstuk in de Limburgse en de Vlaamse 
geschiedenis, en tegelijk een enorme uitdaging 
voor de regio. LRM heeft de handschoen toen 
opgenomen en Limburg mee helpen ‘heruitvinden’. 
En met succes! Het is fenomenaal om te zien waar 
de regio vandaag, dertig jaar later, staat.

LRM staat voor dynamiek en creatie. Als Limburg 
vandaag een mekka is voor starters, dan heeft LRM 
daar een groot aandeel in. Bruisende plaatsen 
als Thor Park of Corda Campus zijn echte hubs 
geworden voor innovatief talent uit binnen- en 
buitenland. Het zijn inspirerende bakens voor de 
regio en ver daarbuiten. 

LRM staat ook voor ambitie en creativiteit. 
Denk aan Corda Campus 2.0 dat op Europees 
niveau een toonaangevende rol moet spelen 

Hier is hij dan!
Het eerste LRM-magazine is een feit.

Hilde Crevits 
Viceminister-president van de Vlaamse regering

Vlaams minister van Economie, Innovatie, Werk, Sociale 

Economie en Landbouw

Voogdijminister LRM
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LRM-locatie
in de kijker:
Terhills Resort

Eén jaar geleden opende Terhills Resort by 
Center Parcs zijn deuren, een high-end vakantiepark 
aan de rand van het Nationaal Park Hoge Kempen. 
Met meer dan 100 miljoen euro is dit de grootste 
vastgoedontwikkeling van LRM.

250 huisjes, centrale faciliteiten met een zwembad, restaurant, shop, 
binnenspeeltuin, cycle center, kinderboerderij, minigolfterrein en zoveel 
meer. Koen Nulens, Head Of Corporate Real Estate bij LRM: “Terhills Resort 
is het grootste en meest multidisciplinaire project dat ons vastgoedteam ooit 
bouwde, want het is eigenlijk een volledig dorp. En omdat het resort in het 
hoogseizoen moest openen, was er een strakke deadline om rekening mee te 
houden. We zijn dan ook heel trots dat we dit allemaal hebben gerealiseerd, in 
samenwerking met veel externe partners natuurlijk.”

DUURZAAMHEID

Bouwen langs een Nationaal Park brengt heel wat uitdagingen met zich mee. 
Koen: “Zo kozen we voor houtskeletbouw voor de vakantievilla’s. Een duurzame 
en snelle bouwmethode die de omgeving zo weinig mogelijk verstoort. We 
bouwden op die manier twee cottages per dag. De energievoorziening van 
de villa’s is volledig elektrisch. Dat betekent dat de verwarming gebeurt met 
warmtepompen en dat zelfs de haard elektrisch is. Er onstaat zo geen CO2-
uitstoot in het park.” 

Maar ook binnen het resort zelf krijgt duurzaamheid een prominente plek 
met een natuurbeheerplan en afvalbeheersysteem. De golfkarretjes, bootjes, 
fietsen, dienstvoertuigen en shuttlebus naar andere trekpleisters op Terhills zijn 
allemaal elektrisch. Koen: “Twee grote zonneparken, waarvan eentje drijvend 
op het water, voorzien een derde van de energiebehoefte van het resort. Aan 
de hand van een slimme installatie kunnen we de verwarming koppelen aan 
onze boekingen. Wanneer iemand een huisje reserveert, zal de verwarming 
automatisch aanspringen bij aankomst en uitschakelen bij vertrek.”  

Locatie

Rudy Hulsman,
Algemeen directeur bij Terhills

“Een wandeling 
langs het meer 
met familie of 
vrienden om 
dan de top van 
de lange terril 
te beklimmen 
en met een 
lekker pintje te 
eindigen op het 
terras van de 
Country Club.”

Hedwig Pieters, Rudy Hulsman,
Melodie Lateur, Rafaël Jongen



988

Melodie Lateur,
communicatie- en eventmanager bij Terhills

“Je moet ’s avonds 
eens op de stijger

aan het water
gaan staan. Dan zie 

de zon achter
de tweelingterrils 
zakken terwijl de 

zwanen en eendjes
je tegemoet zwemmen. 

Fantastisch!”

En dan is er nog de 
waterhuishouding. Koen: “Alle 
regenwater wordt via de daken van 
de Country Club en 250 villa’s lokaal 
geïnfiltreerd, zodat de riolering niet 
extra belast wordt. De daken van de 
Country Club en het Beach House 
zijn volledig groen. Dat is niet alleen 
esthetisch, maar zorgt ook voor een 
extra buffering en vertraagde afvoer.”

CORONA EN REGI

Het complexe project had ook een 
strakke deadline. Op 28 mei 2021 
moest Terhills Resort de deuren 
openen. Rudy Hulsman, algemeen 
directeur van het gebied Terhills: 
“De maanden voor de opening waren 
spannend met steeds veranderende 
coronamaatregelen.”

Melodie Lateur, communicatie- 
en eventmanager bij Terhills: 
“Omwille van corona hebben 
we de persconferentie en 
openingsceremonie in beperkte kring 
moeten vieren. Om meer mensen te 
laten meegenieten van de opening, 
organiseerden we een livestream 
waarin Saartje Vandendriessche 
in ware Vlaanderen Vakantieland-
stijl Terhills Resort voorstelt. Uniek 
aan de livestream was de muzikale 
afsluiter met Regi en Camille in de 
Aqua Garden. Het sluitstuk van een 
stressvolle maar tegelijkertijd ook 
geweldige periode (lacht).”

EÉN JAAR TERHILLS  

Ondertussen is het al een jaar geleden dat Terhills Resort 
voor de eerste keer de deuren opende. Rudy: “En we 
hebben een fantastisch jaar gedraaid. We hebben onze 
verwachtingen rond bezetting overtroffen, maar wat 
me vooral heel blij maakt, is de tevredenheid van de 
bezoekers. Ze zijn lovend over het personeel, de horeca, 
de schoonmaak, de check-ins.” Dankzij het grote succes 
wil Center Parcs het concept van Terhills Resort zelfs 
integreren in een globale strategie.

Rudy: “Onze strijd voor kwaliteit gaat gewoon door. Het 
hele team is druk in de weer om het park uit te breiden 
met extra horeca-activiteiten, een eventruimte en zelfs de 
eerste Belgische digitale escape room. Ook de aansluiting 
op het fietsnetwerk willen we verbeteren. Eén ding is 
zeker, Terhills is en blijft in volle groei.”

Koen Nulens, 
Head Of Corporate Real Estate bij LRM

De waterkant, aan het 
strand. Je hebt er een 
prachtig uitzicht op de 
drie terrils, ongelooflijk 
mooi is dat.”

“

Locatie

Koen Nulens
& Jan Schaeken
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Doorbraak-lening: LRM, 
VLAIO en UHasselt versterken 
bedrijven met combinatie van 
risicokapitaal en subsidies
Bedrijven die willen verduurzamen, digitaliseren of internationaliseren, kunnen 
voortaan een beroep doen op de Doorbraak-lening, waarvoor de Limburgse 
investeringsmaatschappij LRM, VLAIO Team Bedrijfstrajecten en de UHasselt 
de handen in mekaar slaan. Kmo’s krijgen bedrijfsfinanciering aangeboden die 
risicokapitaal en subsidies combineert. Zo’n gemengde financieringsvorm is 
uniek in Vlaanderen. Vlaams minister Hilde Crevits lanceert de Doorbraak-lening 
bij wijze van proefproject eerst in Limburg. 

GEMENGDE FINANCIERING

De Doorbraak-lening richt zich tot sterke en intrinsiek 
gezonde kleine en middelgrote ondernemingen die een 
gevalideerd VLAIO-subsidietraject doorlopen in het kader van 
duurzaamheid, digitalisatie of internationalisatie. VLAIO wijst 
bedrijven de weg naar publieke financiering en innovatiesteun. 
De combinatie met flankerend risicokapitaal van de 
Limburgse investeringsmaatschappij LRM, kan de 
uitrol van investeringsprojecten versnellen of het
ambitieniveau verhogen.  

THEMA’S

Het ambitieniveau voor doorbraakprojecten ligt hoog. Bedrijven 
die zeggen te willen digitaliseren, moeten aantonen dat ze 
hun strategie fundamenteel willen veranderen of nieuwe 
businessmodellen wensen te genereren met ondersteuning 
van artificiële intelligentie, machine learning, industrie 4.0, 
Internet of Things, virtual reality, big data, enzovoort.

Ook bedrijven die meetbare en impactvolle innovaties en 
transformaties willen doorvoeren rond duurzaamheid, of 
milieu-, sociale en corporate governance willen integreren in 
hun bedrijfsvoering, komen in aanmerking. Hierbij vormen de 
17 SDG’s (Sustainable Development Goals) het leidmotief. » 

Ten slotte komen ook investeringen die 
gepaard gaan met internationalisering
in aanmerking voor de Doorbraak-
lening, in zoverre de investeringen 
niet ten koste gaan van de lokale 
aanwezigheid en verankering van het 
bedrijf in de eigen regio.

Anke Albregts, Teamcoach Limburg 
van VLAIO Team Bedrijfstrajecten: 
“Onze bedrijfsadviseurs bewegen 
zich dagelijks tussen de bedrijven in 
Limburg en hebben een duidelijk zicht 
op bedrijven die voorsprong willen 
nemen. Het is onze taak om bedrijven 
met innovatie- en groeipotentieel, en de 
daaraan gekoppelde investeringsnoden, 
actief te begeleiden naar alle vormen 
van financiering en innovatiesteun, en 
om partnerschappen voor te stellen. 
We kijken uit naar deze samenwerking, 
omdat we expertise kunnen delen 
met een investeringsmaatschappij 
waardoor we een veel completere 

financieringsmix en service kunnen 
aanreiken aan bedrijven. We zijn ook 
benieuwd naar de bevindingen van de 
UHasselt rond deze nieuwe aanpak. 
We zijn ervan overtuigd dat ze heel wat 
boeiende inzichten zullen opleveren.”

FLANKEREND ONDERZOEK

De Doorbraak-lening is een innovatie 
in het financieringslandschap. 
Rond gemengde financiering zijn 
er in een bedrijfscontext immers 
geen vergelijkbare instrumenten in 
Vlaanderen. De UHasselt zal daarom 
een onderzoekstraject opzetten om 
de investeringsprocessen binnen 
bedrijven te analyseren en de 
maatschappelijke impact van het 
project te inventariseren. Om dat finaal 
te vertalen naar beleidsaanbevelingen 
rond een bredere uitrol van
deze innovatieve financieringsvorm
in Vlaanderen.

IETS VOOR JOU? 

Scan de QR-code voor 
meer informatie over 
de Doorbraak-lening.

Expert talk

Wij begeleiden 
bedrijven 
actief naar alle 
vormen van 
financiering en 
innovatiesteun.”

Gunter Plevoets (LRM),
Anke Albregts (VLAIO), Piet Pauwels (UHasselt)

“
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B4Plastics internationaliseert
dankzij Doorbraak-lening

Bioplastics en 
kunststoffen horen 
op een podium in 
plaats van in een 
verdoemhoekje.”Dat plastic onze afvalberg 

en oceanen overspoelt, is 
helaas niets nieuws. Dat we 
meer moeten en kunnen 
doen dan alleen ons afval 
sorteren, bewijst Stefaan De 
Wildeman met B4Plastics. 
De scale-up ontwikkelt 
lokale en biologische 
materialen met nieuwe end-
of-life opties, als alternatief 
voor klassieke plastics uit 
fossiele grondstoffen. Het 
bedrijf legt een belangrijke 
basis om vanuit Limburg 
een significante impact
te creëren op de rest
van de wereld.

Na elf jaar bij DSM op de chemische 
bedrijvensite Chemelot in Geleen 
en vier jaar aan de Universiteit van 
Maastricht, stortte Stefaan zich 
voltijds op B4Plastics.

Stefaan: “Al was ik er in 2014 al op 
kousenvoeten mee gestart. Er waren 
toen al gesprekken met LRM en in 
2017 hebben we een KlimOp-lening 
genomen voor een vliegende start. 
Ondertussen zijn we uitgegroeid
tot een team van zo’n
twintig medewerkers.”

B4Plastics ontwikkelt materialen 
binnen vier technologieplatformen: 
FortePlastics (sterke bioplastics 
die afbreken in de natuur), 
RubberPlastics (afbreekbare en 
recyleerbare rubbervervangers), 

TriggerPlastics (bioplastics die 
versneld afbreekbaar zijn onder 
invloeden zoals enzymen of licht)
en LowEnergyPlastics (bioplastics
die weinig energie vragen tijdens
hun totstandkoming).

Stefaan: “Het unieke zit in 
ons specialiteitenwerk – onze 
‘polymeerarchitectuur’. We zijn 
het enige bedrijf ter wereld dat voor 
grote bedrijven polymere materialen 
op maat maakt. We starten meestal 
met prototypes in onze laboratoria
op (niche)producten, die we na
het behalen van de vooropgestelde 
doelen samen met de klant 
opschalen. Denk aan ingrediënten 
voor cosmeticamerken of trimdraad 
voor de marktleider van bosmaaiers.”
»

WERELDWIJD PROBLEEM 
LOKAAL OPLOSSEN

“We verspreiden onze technologie vooral 
in Europa, met veel klanten in Duitsland. 
Wereldwijd exporteren vanuit Limburg, dat doen 
we niet. ‘Local for local’ is ons motto – maar 
de technologie en de proof-of-principle komt 
wel steeds vaker uit Limburg.”

“De schokken waar onze wereld de laatste 
jaren doorgaat, wijzen ook op een lokaal in 
plaats van ultraglobaal model. We moeten 
lokale grondstoffen connecteren aan lokale 
marktnoden. Een huis in Brazilië bestaat toch 
ook uit andere materialen dan een huis in 
België? Onze technologie rolt daar de groene 
loper verder voor uit.”

LIMBURGSE VOEDINGSBODEM 
VOOR KUNSTSTOFFEN

“Limburg heeft hiervoor de geschikte 
voedingsbodem. In plaats van onder de grond, 
zoals in het mijnverleden, gaan we het nu 
boven de grond zoeken: in het groen. Het is 

LRM Global

een inspiratiebron voor nieuwe materialen 
afgeleid van bestaande bedrijvigheid – 
zoals suikerbietenpulp als restafval van de 
voedingsketen. We kijken nu op welke plaatsen 
we welke activiteiten kunnen uitrollen. LRM 
is daarin een gesprekspartner, net zoals 
POM Limburg. Onze plannen gaan alleszins 
verder dan een productiehal. Ik wil er graag 
educatieve, innovatieve en culturele waarde aan 
toevoegen. Er een plek van maken waar mensen 
de materialen van morgen beleven. Om er zo 
voldoende animo rond te creëren en biologische 
materialen en kunststoffen meer op de kaart te 
zetten dan nu gebeurt.”

“De positieve motivatie is er bij veel mensen, 
velen vinden dat er te veel plastic is. Maar de 
brug wordt te weinig gemaakt tussen mensen 
en al het ‘onbewuste’ plastic dat ze gebruiken. 
We moeten de mensen meer handvaten 
geven waarmee ze hun intrinsieke motivatie 
om te veranderen omzetten in bewuste en 
verantwoorde keuzes. De beslissingsmacht in 
‘De Nieuwe Plastic Economie’ moet veel meer 
verspreid worden over de waardeketen, van 
akker tot consument.”

“
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Moment

Moment In het hart van de campus komt de Corda Arena. Een multifunctionele digitale arena 
voor grote en kleine bijeenkomsten. Perfect aanpasbaar aan het type event en het aantal 
bezoekers. Een eyecatcher van 60 meter lang, 60 meter breed en 24 meter hoog. Met die 
afmetingen zal de arena ongeveer 10.000 m² tellen, dat is vergelijkbaar met het bestaande 
Corda 1 gebouw. De Corda Arena zal de campus internationaal op de kaart zetten met 
als hoofddoel om zakelijke events en congressen aan te trekken. De Corda Arena wordt 
gesteund door Vlaams Minister van Toerisme Zuhal Demir en Toerisme Vlaanderen.

www.cordacampus.com
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Met de juiste 
partners hoef 
je niet elke stap 
alleen te zetten

LRM versnelt, versterkt en ondersteunt al meer 
dan 25 jaar Limburgse ondernemingen. Toen 
we in 2019 het pad kruisten met het kersverse 
Deltaray, was een nieuwe alliantie geboren. Dirk 
Hamelinck en Walter Nackaerts van Deltaray 
blikken terug en vooruit, samen met hun LRM 
Investment Manager Pieter-Jan Strouven.

Deltaray ziet het levenslicht in 2019, al broedde founder Dirk 
Hamelinck al langer op het idee en de technologie achter de 
startup. Dirk: “In juli 2019 heb ik van Deltaray mijn fulltime 
job gemaakt. Het is ook in die periode dat ik Walter (Nackaerts, 
n.v.d.r.) leerde kennen, nu onze Business Director.”

“Van 2019 tot 2020 deden we in feite maar twee zaken: de 
customer needs op de markt identificeren en beginnen bouwen 
aan ons product, zonder het precieze eindpunt te kennen. Maar 
dat had zijn redenen: als we pas zouden ageren wanneer ons 
product klaar was, dan zouden we pas binnen drie jaar staan 
waar we nu staan.”

“We gingen al vanaf het begin op zoek naar de juiste partners 
voor elke fase. Een bewuste keuze, want als startup kom je veel 
uitdagingen tegen. Averna is zo’n partner die zich focust op de 
ontwikkeling van onze conceptmachine. Flanders Investment & 
Trade (FIT) is dan weer belangrijk voor onze internationalisering.”
»

Growth Talk: Deltaray 

DELTARAY

Deltray ontwikkelt een software en machine 
voor de 3D-kwaliteitscontrole van producten: 
de technologie gebruikt een X-ray scanner om 
producten te analyseren en zo de interne kwaliteit 
van die producten te controleren. Dat gebeurt 
rechtstreeks op de productielijn, zonder dat 
de producten ontmanteld moeten worden.

Pieter-Jan Strouven (LRM)
& Dirk Hamelinck (Deltaray)
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OP EEN LIJN MET 
INVESTEERDERS

Walter: “Ten tijde van ons 
eerste demo-event, tussen de 
coronalockdowns door, kwamen we
in contact met LRM. We waren op 
zoek naar investeerders voor een 
bedrag van 750.000 euro. Het was 
voor ons belangrijk om een goede 
mix te vinden tussen privé- en 
institutionele investeerders.”

Dirk: “Wanneer je met potentiële 
investeerders praat, voel je meteen 
of de belangen aligneren en of de 
klik er is. Met LRM zat dat snel 
goed. Van Mechelen verhuizen naar 
Limburg, dat was voor ons geen 
probleem.”

“We kregen in dezelfde periode 
ook van VLAIO een serieuze beurs, 
waardoor we konden starten met 
de ontwikkeling van onze machine. 
Daarnaast wisten we het beoogde 

risicokapitaal te verhogen tot
1,3 miljoen euro. Dat is zeker een 
verdienste van LRM, die imec en 
Universiteit Antwerpen in de boot 
kreeg. Dat hadden we alleen nooit 
kunnen bereiken.”

“Dat pakket was nodig in 
coronatijden, waarin een plan A al 
snel een plan B of C werd. Daarbij 
komt dat onze activiteit heel complex 
is. Veel investeerders die willen 
investeren in Industrie 4.0, willen 
alleen maar in software investeren, 
maar bij ons zit daar nog een 
machine rond. 90 tot 95% haakt af 
wanneer je veel hardware meesleurt. 
Daarom zijn we dankbaar dat onder 
meer een Industrya en een LRM wel 
meegingen in ons verhaal.”

FOCUSMANAGEMENT TROEF

Walter: ‘We hebben een uniek en 
complex product dat we heel gericht 
in de markt zetten. We zitten in 

de automotive sector en focussen 
op Duitsland. Frankrijk laten we 
bijvoorbeeld bewust links liggen.”

“Onze hele bedrijfsvoering gebeurt 
even gericht. We zaten eerst op 
Corda Campus en nu op Greenville, 
omdat hier alle faciliteiten aanwezig 
zijn: van tafels en stoelen tot 
productieruimte. Dat klinkt banaal, 
maar het toont hoeveel belang we 
hechten aan focusmanagement.
Er zijn maar 24 uur in een dag,
die willen we optimaal benutten.”

Dirk: “Corona heeft het ons zeker niet 
gemakkelijk gemaakt en ook
de oorlog in Oekraïne heeft zijn 
impact. Aan de andere kant 
bevestigen ze wel de markttrend waar 
we op inspelen: componenten zijn 
schaars en de vraag naar betere en 
snellere inspecties is groot.
Dat komt productieprocessen ten 
goede. En laat dat nu net 
onze markt zijn.”  

EARLY STAGE DOSSIER VOOR LRM

“Toen we instapten in Deltaray, waren we ons bewust 
van het early stage karakter. Atypisch voor ons, maar 
het verhaal klopt: de technologie zit goed, de customer 
needs zijn helder geïdentificeerd en het management is 
niet aan zijn proefstuk toe. Dat Deltatray in de hit lists 
van startups en scale-ups van het jaar verschijnt, is een 
mooie bevestiging van hun potentieel. De focus van het 
team en de manier waarop Walter en Dirk te werk gaan, 
daar geloven we in bij LRM. En daar dragen we graag 
ons steentje aan bij door ons netwerk open te stellen, 
een geduldige, betrouwbare investeerder te zijn en als 
klankbord te fungeren.”

- Pieter-Jan Strouven, Senior Investment Manager bij LRM

Behind the business: Elise Vanaudenhove

Als CEO kan je op
grote schaal een

positieve impact hebben

Een vrouw die haar bed & breakfast achterliet om als derde 
generatie het familiebedrijf Euro Shoe Group te runnen. Die met 

een duidelijke visie en strategie, en een bijzondere aandacht 
voor people management het bedrijf weer op de kaart wil 

zetten. Dit is CEO Elise Vanaudenhove.
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“We verkopen al sinds het begin 
schoenen. Eerst als groothandel, 
erna in de retail. We verkochten 
eerst via postorder: via advertenties 
in de krant konden mensen een 
bestelling plaatsen, die we via  
de post opstuurden. E-commerce
avant la lettre.”

“We kenden jaren van enorme 
expansie en openden winkels in 
België en Nederland. Maar de laatste 
twintig jaar is de retailmarkt enorm 
gekrompen. Dat had ook zijn invloed 
op ons. Na de gloriejaren volgden 
de stormachtige jaren, waarin we 
moesten downsizen en het bedrijf 
onder de loep nemen. Het is in die 
stormachtige jaren dat ik aan
het roer kwam.”

“Ik had nochtans een redelijk 
idyllisch leven (lacht). Bijna dertig 
jaar geleden werkte ik even voor het 
familiebedrijf, maar ik besloot toen 
mijn eigen pad te volgen. Ik had 

een economische opleiding gevolgd, 
werkte in de reclamesector en maakte 
vervolgens de switch naar een
eigen bed & breakfast waar ik yoga- 
en pilateslessen gaf. Een heel
andere wereld.”

“Maar het bloed kruipt waar het 
niet gaan kan. Toen ik in 2016 
werd gevraagd om in de Raad van 
Bestuur te stappen, zag ik dat 
meteen zitten. We hadden op dat 
moment een externe CEO, maar dat 
werkte niet zo goed. Er was iemand 
nodig die het bedrijf begreep, die de 
verbinding voelde met de familie én 
het bedrijf, en die het liefst van al 
snel kon instappen. En zo veranderde 
mijn leven op 1 november 2017 
ingrijpend.”

“De stormachtige jaren waren nog niet 
voorbij, en dan moest de coronacrisis 
nog komen. We werkten een volledig 
businessplan uit om ons familiebedrijf 
weer op de rails te krijgen. We hebben 

Euro Shoe Group is een familibedrijf 
pur sang, dat drie generaties terug 
werd opgericht door Elises grootvader 
en zijn broers. Elise: “Drie generaties 
later is Euro Shoe Group nog altijd 
100% in handen van de familie. We 
zaten lange tijd in Diest, maar zijn in 
2000 verhuisd naar Beringen.”

geprobeerd de crisissen en tijd in ons 
voordeel te gebruiken om in te zetten 
op de interne werking van ons bedrijf. 
Met als gevolg dat het bedrijf waar ik 
in 2017 instapte wezenlijk verschilt 
van het Euro Shoe Group 
van vandaag.”

VRIJHEID EN 
ZELFSTURENDHEID
DOEN GROEIEN

“We hebben als bedrijf gefocust op 
onze cultuur, de organisatie, interne 
communicatie en professionele 
processen. We werken nu heel 
lean, zijn wendbaar en kunnen 
snel reageren. We zijn vandaag een 
transparant bedrijf met veel vrijheid 
en zelfsturendheid. Iedereen kan hier 
een impact hebben en met voorstellen 
komen. Want wanneer onze mensen 
zich kunnen ontwikkelen en groeien, 
kunnen we dat ook als bedrijf.”

“Op dat vlak verschilt mijn job 
als CEO niet van wat ik deed als 
pilatesinstructeur. Ik ben nog 
altijd met mensen bezig. In mijn 
praktijk probeerde ik mensen los te 
laten komen van hun beperkende 

gedachten, en de beste versie van 
zichzelf te worden. En dat doe ik nu 
ook. Het leuke is dat je als CEO van 
een groot bedrijf dat op grotere
schaal kan doen.”

RESPECT VOOR AVONDRUST

“Mijn atypische loopbaan sterkt me 
zeker in mijn huidige functie als CEO. 
Al is het maar dat yoga me hielp om 
het hoofd koel te houden tijdens de 
coronacrisis (lacht). Natuurlijk heb 
ik ook last van stress, maar mijn 
achtergrond helpt wel om dat beter 
te plaatsen. En met de tijd leer je 
natuurlijk ook meer relativeren.”

“Ik probeer ook op tijd rust te nemen. 
Ik werk heel intensief en efficiënt 
als ik op kantoor ben. Ik kan van ’s 
ochtends tot zes à zeven uur ’s avonds 
aan een stuk doorwerken. Maar eens 
ik thuis ben, gaat de laptop niet meer 
open. Natuurlijk heb ik ook regelmatig 
’s avonds zakelijke plannen zoals 
netwerkevents. Maar dat beperk ik 
bewust tot een tweetal keer per week. 
En dat lijkt te werken. Vele jaren 
geleden had ik een soort burnout, 
» 

“Wanneer 
onze mensen 
zich kunnen 
ontwikkelen 

en groeien, 
kunnen we dat 

ook als bedrijf.”

“Als pilates-
instructeur 
hielp ik 
mensen om de 
beste versie 
van zichzelf 
te worden. 
Als CEO doe 
ik in feite 
hetzelfde.”

Behind the business: Elise Vanaudenhove
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wat zich uitte in meerdere 
nierontstekingen. Begint mijn 
rechternier nu te steken, dan is dat 
het teken om een stapje terug te 
zetten. Al gebeurt dat tegenwoordig 
nog zelden.”

STAP VOOR STAP NAAR 
DE TOEKOMST WERKEN

“Als ik terugblik op de afgelopen 
vijf jaar, ben ik het meest trots 
op de evolutie van het team. We 
hebben samen een gigantisch 
aantal projecten weten te realiseren, 
en dat onder heel moeilijke 
omstandigheden. In een tijd van 
persoonlijke en globale crisissen, 
waarin kredietverzekeraars ons hun 
vertrouwen niet schonken, hebben 
we met een supergemotiveerd team 
onze processen weten te verbeteren 
en miljoenen aan kapitaal vrij
te maken.” 

“Er staan nog veel uitdagingen op 
ons te wachten, van de stijgende 
prijzen en de duurzaamheidscrisis 
tot ons imago opkrikken. Daar ben 
je uiteraard mee bezig, maar ik 
probeer er niet van wakker te liggen. 
Je bedrijf volledig futureproof 
maken, dat doe je niet op een-twee-
drie. Mijn ambitie is om stap voor 
stap te blijven vooruitgaan, en zo ver 
te geraken als maar kan. En dat met 
het sterke team van vandaag.”

EURO SHOE GROUP EN LRM

Elise: “We zijn bij LRM een achtergesteld krediet aangegaan, 
waarmee we de eerste twee jaar van ons uitgewerkte 
businessplan kunnen overbruggen. Ik had van in het begin 
een goed gevoel bij LRM. De aandacht die we kregen, dat 
was oprecht. We zaten ervoor samen met banken, waar de 
interesse enkel bij onze garanties leek te liggen. Maar LRM 
stelde diepgaande vragen, interesseerde zich in onze business 
en dacht constructief mee. Samen met het krediet van onze 
aandeelhouders, geeft dit ons de ademruimte om het bedrijf 
weer volledig op de sporen te krijgen.”

Nathalie Roosen, Investment Manager bij LRM: “We willen kort 
bij de ondernemer staan en helpen waar kan, ook bij mature 
familiebedrijven. We schieten niet meteen in een kramp als 
het minder gaat, maar proberen mee te denken. 
De duidelijke visie en het sterke people management van 
Elise vind ik zelf bewonderenswaardig, en zijn een van de 
redenen waarom we in zee gingen met Euro Shoe Group.”

492,8
miljoen euro

Geconsolideerd eigen vermogen in 2021 van LRM

Talking numbers

Dat is het bedrag...

-   van het geconsolideerde eigen vermogen van LRM, per einde 2021.
-   waarmee LRM opereert als een rollend fonds. Het geld dat we verdienen aan 

exits, investeren we opnieuw in andere bedrijven en projecten. Winstgeneratie 
laat ons toe om het investeringsritme op lange termijn verder te zetten.

-   waarmee LRM in staat is om bedrijven te ondersteunen met smart money. 
Daarmee maakt LRM haar passage in het bedrijf niet alleen financieel, maar 
ook inhoudelijk en strategisch relevant.
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Greenville

Corda Campus

Terhills Hotel

Hier vergader je in het voormalige 
hoofdgebouw van de Kempische 
Steenkoolmijnen. Greenville ádemt 
de Limburgse geschiedenis. Het 
stijlvolle karakter werd behouden en 
gecombineerd met moderne toetsen.

Locatie: Houthalen-Helchteren
Meer info: www.greenville.be

Wist je dat Corda Campus in 
Hasselt een van de grootste 
bedrijvencampussen van
Europa is? De ideale plek dus 
voor een productieve brainstorm 
of meeting.

Locatie: Hasselt
Meer info: www.cordacampus.com

Vergaderen in een luxueus 
vergadercomplex met zicht op 
de mijnschacht en tussendoor 
pauzeren in het Nationaal Park. 
Die ideale combinatie vind je in 
Terhills Hotel in Maasmechelen.

Locatie: Maasmechelen
Meer info: www.terhillshotel.com 

5x vergaderen

5x origineel 
vergaderen
Vergaderen saai? Niet op deze Limburgse locaties. Brainstormen 
met zicht op een landingsbaan, presenteren in een smeltkroes van 
startups en bedrijven of pauzeren in het Nationaal Park: inspirerende 
locaties genoeg hier.

DronePort

C-mine Crib

Vergaderen met een 
fantastisch zicht op een 
start- en landingsbaan? Dat 
doe je enkel en alleen in de 
meeting rooms van DronePort 
in Sint-Truiden. 

Locatie: Sint-Truiden
Meer info: www.droneport.eu

Voor inspiratie en frisse ideeën 
moet je bij C-mine Crib in Genk 
zijn. Een bruisende plek vol jong 
talent waar bedrijvigheid in
de lucht hangt.

Locatie: Genk
Meer info: www.c-minecrib.be
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Kennisdelen: smart manufacturing met Joris Merckx 

Joris: “Waar automatisering de spil 
vormde van de vorige Industriële 
Revolutie, is connecteren het 
fundament van de vierde. We 
zitten op een enorme berg van 
data. Wanneer we de juiste data 
connecteren met de juiste machines, 
maakt dat het mogelijk om 
bijvoorbeeld processen bij te sturen 
en efficiënter te werken. Dat gebeurt 
tegenwoordig al in beperkte mate
in slimme fabrieken, via
Internet of Things, clouds,
artificial intelligence, …”

“Industrie 4.0 is tegenwoordig een 
hypewoord dat mensen te pas en 
te onpas in de mond nemen. Maar 
het is niet altijd zo evident. De 
mogelijkheden en technologie zijn er, 
maar een bestaand productieproces 
vertalen naar een smart proces? Dat 
gebeurt niet op een-twee-drie. Veel 
bedrijven staan aan het begin van de 
evolutie, maar weinigen gebruiken 
data al effectief om hun
processen bij te sturen.”

THOR PARK ALS HUB 
IN LIMBURG

“Vanop Thor Park willen we die 
ontwikkeling mee helpen versnellen. 
Ik ben zelf sinds eind 2020 
algemeen directeur van Thor Park 
en werk samen met mijn team aan 
verschillende activiteiten.”

“Zo is er EnergyVille, een 
samenwerking met VITO, imec, 
KULeuven en UHasselt. Dat 
onderzoekscentrum focust op alles 
rond energietransitie. Denk aan 
zonnepanelen, batterijsystemen, 
gelijkstroomnetten, noem maar op.”

“In de IncubaThor zitten momenteel 
een dertigtal bedrijven: van jonge 
starters tot meer gevestigde waarden. 
Ze zijn voornamelijk toeleveranciers 
van de industrie, zoals software 
designers of consultants. Vol 
innovatieve ideeën die vertaald 
moeten worden naar de effectieve 
productieomgeving.”

“Zie Thor Park 
als een grote 

zandbak waarin 
bedrijven en 
organisaties 

kunnen spelen 
en experimen-

teren.”

Smart manufacturing, smart industry of industrie 4.0: er zijn 
heel wat namen voor de volgende stap in onze industriële 
ontwikkeling. Wat valt precies onder deze vierde Industriële 
Revolutie en hoe ver staan we in Limburg? Joris Merckx, 
algemeen directeur van Thor Park, licht toe. 

Industrie 4.0 is 
vaak nog een hype. 
Wij willen die 
ontwikkeling mee 
versnellen

Joris Merckx

Meet the team

Automotive & Mobility Invest, beter bekend als Groep 
Delorge, legt zich toe op de verkoop en het onderhoud 
van nieuwe én tweedehandswagens. Het bedrijf dat 
onder leiding van Peter Guelinckx staat, kreeg van 
ons een achtergestelde lening van 10 miljoen euro 
om de verdere groeiplannen te realiseren. Op de 
planning: belangrijke investeringen in bestaande 
en nieuwe vestigingen en de uitbouw van de 
tweedehandsactiviteiten. 

De intrede van LRM verstevigt de 
financiële structuur van A&M
aanzienlijk. Het Limburgse A&M 
Invest heeft de ambitie om op 
nationaal vlak een prominente rol 
als innoverende en kwalitatieve 
speler op te nemen in de 
automotive-industrie. Volume en 
schaalgrootte zijn daarbij van
essentieel belang.

OP DE FOTO: DHR. GUELINCKX VAN A&M INVEST,
SAMEN MET HET LRM-TEAM WAAROP HIJ KAN REKENEN

Peter Guelinckx: 
A&M Invest

Dominique Roux:
Head of LRM Private Paulien Souveryns:

Pers & communicatie

Jeffry Van den Heuvel:
Legal Counsel

Pieter-Jan Strouven:
Senior Investment Manager

Roeland Engelen: 
Head of Investments

Lieve Poels:
Senior Legal Counsel
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“De uitbouw van de slimme 
maakcampus is een meerjarenplan. 
We hebben momenteel vier fases 
voorzien om 32.000 vierkante meter 
te bouwen. Er zijn nog in totaal zo’n 
70 hectaren te ontwikkelen op het 
terrein. Met andere woorden: het 
wordt een enorme site die we zo 
toegankelijk mogelijk willen maken 
voor de volledige omgeving. We 
hebben hier een prachtig centraal 
gebouw met veel mogelijkheden op 
het vlak van events, congressen en 
horeca. En ook het volledige park 
is publiek toegankelijk. Enkele 
maanden geleden ging de 100km 
Run van Kom Op Tegen Kanker hier 
door. En in juli strijkt het Afro-Latino 
festival neer op onze site.”

“Dat is wat ze het Quadruple Helix 
noemen: we willen de overheid, 

de stad, academici en bedrijven 
betrekken in dit verhaal. We zijn 
hier uiteindelijk bezig met allemaal 
maatschappelijke thema’s: van 
energie tot de maakindustrie weer 
lokaliseren om een kortere
time-to-market te genereren.”

“Die maatschappelijke relevantie 
is een rode draad in elke activiteit, 
niet alleen op Thor Park maar ook 
bij LRM. Daarom is het voor ons 
belangrijk om een open ruimte te 
blijven en te connecteren met de 
omgeving: met bijvoorbeeld de 
mijncités en het voetbalstadion
van KRC Genk. 

“KU Leuven heeft ook voor  
Thor Park gekozen voor een 
klimaatneutraal gebouw. 
Daar kunnen onderzoekers en 

studenten Burgerlijke Bouwkunde 
experimenteren met bijvoorbeeld 
verschillende façade-elementen en 
technieken. VITO bouwt daarnaast 
drie testwoningen op onze site,
waar ze onder meer 
warmtepompen van de nieuwste 
generatie zullen testen.”

“Zie Thor Park gerust als een 
grote zandbak waarin bedrijven 
en organisaties naar hartenlust 
kunnen spelen en experimenteren. 
Dat gebeurt allemaal volgens het 
open source-principe: bedrijven en 
organisaties wisselen data uit,
want het geheel is vaak groter
dan de som der delen.  
Aan ons om dat te faciliteren en zo
stappen vooruit te zetten op het
vlak van energie en
smart manufacturing.”

EEN MEERJARENPLAN VOOR BEDRIJF, 
ONDERZOEKER, STAD EN INWONER

“Een derde tak die we verder willen 
ontwikkelen en die belangrijk is voor 
smart manufacturing, is die van de 
slimme maakindustrie. Het is onze 
taak om een ecosysteem te creëren 
waarin we de ideeën van ondernemers 
en jonge bedrijven willen koppelen 
aan de knowhow van academische 
onderzoekers. Aan ons om hen te 
ondersteunen in de last mile.”

“Binnen dat kader is de samenwerking 
met de T2 Campus ook belangrijk, 
waarbij T2 staat voor Talent en 
Technology. Die campus wordt mee 
gedragen door VDAB, Syntra, PXL 
en Stad Genk. Mensen kunnen er 
opleidingen volgen over nieuwe 
systemen en technologieën.”

SLIMME MAAKCAMPUS

“De slimme maakindustrie geven 
we een fysieke plek in onze slimme 
maakcampus, waarvan de eerste 
bouwfase deze zomer begint. We 
starten met de FacThory, waar we 
starters willen helpen om ideeën 
productierijp te maken: van idee (over 
prototype naar pilot) tot opschaling 
naar massaproductie. De bedoeling is 
niet om aan massaproductie te doen, 
maar om het effectieve productieproces 
uit te werken dat nadien in andere 
fabrieken kan worden uitgerold. We 
willen daar ook mensen in opleiden, 
met lesgevers uit de T2 Campus.”

“Daarnaast werken we aan het project 
Smart City Applications. We hebben 
het hier niet over een stad, maar een 
park of proeftuin van 93 hectare. 
Bedrijven en onderzoeksinstellingen 
kunnen hier experimenteren en slimme 
stadsapplicaties uittesten. En dat 
in real life omstandigheden. Niet in 
een labo, maar in gebouwen en op de 
volledige site. In echte fabrieken, in 
echte gebouwen, met echte machines 
en echte mensen.”

Thor Park is een project van LRM, stad Genk en KU 
Leuven, en heeft als partner POM Limburg. Bij de Smart 
Manufacturing Campus zijn daarnaast ook Flanders 
Make, SIRRIS en betrokken. Het slimme maakgebouw 
kan rekenen op EFRO-steun en steun vanwege Vlaams 
minister van Economie Hilde Crevits.

Thor Park

Render FacThory
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In 2015 zagen de Sustainable Development Goals – kortweg SDG’s – het 
levenslicht. 17 doelen, opgesteld door de Verenigde Naties, om wereldwijd 
en op alle niveaus van de samenleving te werken aan een betere en 
duurzamere wereld. LRM heeft niet gewacht op de SDG’s om de kaart van 
duurzaamheid te trekken. Van de sluiting van de mijnen tot grootschalige 
windprojecten en zonneparken: Chief Corporate Affairs Jeroen Bloemen 
en Senior Project Manager Klimaat Luc Driesen lichten toe. 

Jeroen: “LRM is ontstaan na de 

sluiting van de steenkoolmijnen. 

Onze opdracht toen was duidelijk: 

blaas de Limburgse economie 

nieuw leven in en doe iets met die 

mijnsites. Vooraleer hier nieuwe 

activiteiten konden plaatsvinden, 

moesten al die vervuilde sites 

uiteraard gesaneerd worden. We 

hebben toen ook veel industriële 

terreinen teruggegeven aan de 

natuur en de Limburgse natuur 

versterkt. Dat was een van de eerste 

stappen in LRM’s geschiedenis en in 

ons duurzaamheidsverhaal.”

“Ook daarna zijn we bewust blijven 

investeren in duurzaamheid. In 2007 

en 2008 bouwden we onze eerste 

zonneparken. Toen het grootste 

zonnepark van de Benelux, met zo’n 

vijf megawatt. Niet veel later volgden 

onze eerste windprojecten: Limburg 

Win(d)t en Lommel Win(d)t. Het 

waren de eerste windmolens op 

Limburgse bodem.” »

Luc Driesen Jeroen Bloemen

Wij spelen 
niet in op 
duurzaamheid 
‘omdat het moet’

Zonneparken Terhills

Sustainable Development Goals
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SNIJLIJN VAN 
ECONOMIE EN KLIMAAT

“Toen Luc in 2016 overstapte 
van Greenville naar LRM, 
kreeg hij de taak om LRM’s 
klimaatinvesteringsprojecten 
naar een hoger niveau te tillen. 
Want we wilden onze positieve 
impact aanzienlijk verhogen. Als 
investeringsmaatschappij was 
het uiteraard belangrijk om de 
rendementsbril op te houden. We 
gingen op zoek naar projecten op de 
snijlijn van economie en klimaat.”

“In diezelfde periode kwamen 
standaarden zoals SDG meer op. We 
waren hier al langer mee bezig, maar 
wilden er een herkenbare saus over 
gieten. Daarom gingen we verder met 
het uitgewerkte SDG-kader. Via Voka 
zijn we een driejarig traject gestart 
met Unitar (United Nations Institute 
for Training and Research) om een 
actieplan op stellen dat gekoppeld is 
aan de SDG’s. Dat plan opstellen en 
de concrete acties uitvoeren gebeurt 
met begeleiding van experten in het 
vak. Het traject liep af in 2020, en 
sindsdien mogen wij ons een SDG 
Pioneer noemen. Ondertussen zijn 
we ook bezig met een vervolgtraject, 
waardoor we normaal dit jaar het 
SDG Champion-label halen. Nog een 
stapje hoger op de ranking.”

GEEN MARKETINGPRAATJE

“Duurzaamheid is voor ons niet 
gewoon een marketingpraatje, maar 
effectief de core van ons bestaan. We 
nemen zelf actie op drie vlakken:
1. Als bedrijf op zich;
2. Als investeerder;
3. Als vastgoedbeheerder of 
ontwikkelaar. 
Als bedrijf zelf hebben we onze car 

policy al vergroend, om maar een 
voorbeeld te geven.”

“Als investeerder ontwikkelen we 
een SDG-scan om te gebruiken 
in investeringsprocessen. Nieuwe 
bedrijven in onze portefeuille 
worden binnenkort gescand op hun 
duurzaamheid. Bedrijven leren wat 
ze al goed doen en welke acties ze 
kunnen ondernemen om nog beter 
te scoren. LRM is eigenlijk een 
ambassadeur voor SDG. Want als 
aandeelhouder in veel bedrijven zijn 
we als het ware een hefboom om de 
SDG’s nog meer voet aan wal te geven 
in het Limburgse bedrijfsleven.”

“En ook in ons vastgoed zetten we in 
op duurzame principes. Het Terhills 
Resort is bijvoorbeeld opgetrokken 
uit houtskeletbouw, voorzien van 
warmtepompen en zonneparken, 
uitgerust met vleermuisvriendelijke 
verlichting enzovoort.”

TREKKERS VAN DE 
DUURZAAMHEIDSKAR

“We hebben zelf ook nog veel 
stappen om te zetten, maar daar 
kijken we positief naar uit en zijn we 
mee bezig. Er lopen veel gesprekken 
om in de volgende jaren nog een 
aantal innovatieve projecten uit te 
rollen, bijvoorbeeld rond mobiliteit
en landbouw.”

“Het speelt in ons voordeel dat 
duurzaamheid echt in ons DNA zit. 
Veel bedrijven springen nu op de 
duurzaamheidskar, ‘omdat het moet’. 
Wij zaten al op de kar voor die twee 
wielen had. En nu trekken wij
‘m met plezier.”

ZONNEPARKEN EN WINDMOLENS 
TRANSFORMEERDEN KRISTALPARK III 
NAAR HET BEDRIJVENTERREWIN
VAN DE TOEKOMST

Luc: “Een van mijn eerste projecten bij LRM 
was het zonnepark op Kristalpark III in Lommel. 
Dat gigantische bedrijventerrein stond jaren 
geleden praktisch leeg. We hebben toen 
op de achterzijde van alle percelen PV- of 
zonnepanelen gelegd. De installatie heeft een 
vermogen van 100 megawatt en een totale 
oppervlakte van zo’n 200 voetbalvelden. De 
stroom van die panelen gaat volledig naar 
Nyrstar, een bedrijf uit de buurt. In de toekomst 
zullen bedrijven op Kristalpark III via groene 
stopcontacten kunnen inpluggen op delen van 
het zonnepark.”

“En het idee van duurzaam ondernemen 
heeft duidelijk gewerkt. We merken dat er 
ondertussen een grote invulling is gegeven aan 
het bedrijventerrein. Daarnaast staan ook de 
windturbines van het project Lommel Win(d)t 
op en rond Kristalpark III, waardoor het 
bedrijventerrein duurzaamheid uitstraalt en in 
zich draagt.”

“Dat model van grootschalige zonneparken 
hebben we ook doorgetrokken in andere 
projecten. Eerst een drijvend zonnepark 
bij Sibelco in Dessel, en daarna ook twee 
zonneparken op Terhills. Die laatste twee 
zijn aangesloten op het vakantiepark Terhills 
Resort.”

“Een ander project is het grootste batterijpark 
van het land, dat we in 2018 realiseerden 
in Dilsen-Stokkem. Het batterijpark van 
18 megawatt bestaat uit Tesla-batterijen 
die energie opwekken om het openbare 
elektriciteitsnet te stabiliseren.”

“Voeg daar nog onze afdeling Sustainable 
Societies aan toe, een apart investmentteam 
dat focust op bedrijven die werken aan 
circulariteit of energie, en je merkt dat we onze 
voortrekkersrol serieus nemen. Ik kijk uit naar 
alle complexe duurzaamheidsprojecten die we 
nog in Limburg zullen uitrollen.”

“LRM geeft de 
SDG’s nog meer 
voet aan wal in 
het Limburgse 
bedrijfsleven.”

Bezig met complexe duurzaamheids- of 
energieprojecten met grote impact en 
advies van experten nodig? Op zoek 
naar risicokapitaal of investeerders 
voor uw duurzaamheidsplannen?

Contacteer Luc Driesen 
(l.driesen@lrm.be)

Floating PV, Dessel/Mol
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What’s growing in Limburg

Let’s 
connect!

Twitter

LinkedIn

Instagram



Contacteer ons
+32 11 24 68 01

info@lrm.be

Corda Campus - Corda 1
Kempische Steenweg 311 bus 4.01

3500 Hasselt België

CAMPUSSEN

MIJNSITES

INCUBATOREN
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AAN TAFEL MET 

4 STARTUPS
VAN HET JAAR

STARTUP LIMBURG
WAT LEEFT ER IN DE WERELD 
VAN DE LIMBURGSE STARTUPS

LINKEDCAR 
LINKEDCAR IS GEEN ONEMANSHOW
MAAR TEAMWERK PUR SANG
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De kracht van de juiste omgeving valt niet te onderschatten. Mario Schraepen, 
founder van LinkedCar, vertelt over het pad dat hij met zijn startup aflegde en 
welke rol Roel Mentens en de Corda INCubator daarin speelden. 

IK PRAAT LIEVER
MET ANDERE STARTERS
IN DE CORDA INCUBATOR
DAN TEGEN DE KASTEN
IN MIJN KANTOOR

“LINKEDCAR IS GEEN 
ONEMANSHOW MAAR 

TEAMWERK PUR SANG.”

Het verhaal van LinkedCar start in 
2019, toen de startup geselecteerd werd 
door Start it @KBC voor hun accelera-
tieprogramma. MarioMario: “In januari 2020 
zijn we met veel enthousiasme officieel 
gestart, maar in maart 2020 was het 
verhaal al gedaan. Door corona lag de 
automotive in binnen- en buitenland 
stil. We konden geen kant op, letterlijk 
en figuurlijk.”

“Toch hebben we doorgezet en nage-
dacht hoe we het anders en beter kon-
den doen. We hebben tussenstappen 
gezet in ons einddoel en onze systemen 
uitgebreid naar e-bikes, een van de boo-
ming businesses tijdens corona. Onder-
tussen gaat het hier goed. We zijn met 
zo’n vijftien medewerkers en wonnen 
het afgelopen jaar heel wat awards. De 
Partner Innovation Award van Salesfor-
ce was zonder twijfel de grootste, maar 
dat neemt niet weg dat we dankbaar 
zijn voor elke gewonnen award. Daar-
voor ben ik ontzettend trots op mijn 
team. Ik sta misschien wel in de boek-
jes, maar dit is geen onemanshow. Dit 
is teamwerk.”

“Als één ding duidelijk mag zijn, dan is 
het wel dat je niet alleen een plan A en 
B nodig hebt. Je hebt heel wat planne-
tjes nodig is. En dat ziet de buitenwe-
reld niet. Die zien alleen de successen. 
Ik zeg vaak: Success is like being preg-
nant. Everyone says congratulations 
but nobody knows how many times you 
were fucked.” (Lachen) RoelRoel: “Maar wat 
hij zegt, klopt. Het groeiverhaal van een 
startup is geen glad Formule 1-circuit. 
Daarom is de Corda INCubator er niet 
alleen voor de succesverhalen, maar 
ook voor zij die voor grote
uitdagingen staan.”

Corda INCubator
geliefd tot in Gent

MarioMario: “Ik ben zelf heel blij dat we via 
Start it @KBC in de Corda INCubator 
zijn terechtgekomen. Het campus-
gevoel dat hier hangt, is voor mij een 
dealbreaker. Dat is anders dan wanneer 
je alleen op een klein kantoor tegen de 
kasten zit te babbelen. Je zit hier tuss-
sen ondernemers die ook ploeteren. 

Roel speelt daar als manager van Corda 
INCubator een belangrijke rol in. Hij fa-
ciliteert, connecteert, verwijst door en 
ondersteunt waar hij kan.”

RoelRoel: “Het belangrijkste voor mij is om 
een integere vertrouwensband op te 
bouwen met bewoners. Dat gebeurt 
op de meest uiteenlopende manieren: 
van sprekers uitnodigen, een luisterend 
oor bieden of mee op zoek gaan naar 
de juiste partners om een starter te on-
dersteunen tot een barbecue of intern 
netwerkeventje organiseren.”

MarioMario: “De omgeving en invloed van de 
Corda INCubator vallen niet te onder-
schatten. Een van mijn medewerkers 
komt van Gent, en die komt ook graag 
naar hier. Je komt hier mensen tegen 
met dezelfde energie, dat werkt aanste-
kelijk. Dat communitygevoel hebben ze 
hier goed begrepen en komt volledig
tot uiting.”

LinkedCar ontwikkelde een Connected Mobility Platform voor de auto-
industrie, gebaseerd op Salesforce-technologie. Op het platform wordt alle 
data van een voertuig verzameld, zoals onderhoud, keuringsinformatie, 
status van de auto enzovoort. Consumenten hebben via een app toegang 
tot al die informatie en beslissen zelf wat ermee gebeurt en met wie het 
gedeeld wordt. Het doel: data teruggeven aan de consument, interactie 
versterken en betere klantrelaties garanderen. 

LinkedCar»
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NIEUWE GEZICHTEN 
VAN VERTROUWDE EXPERTS

Startups die gevestigd zijn in een van onze incubatoren kunnen 
een beroep doen op experten voor al hun ondernemersvragen. 
Alle experts zijn trouwe partners van Limburg Startup en het 
Incubatorennetwerk. We stellen ze aan je voor.

Bij KBC op Corda Campus kan je 
onder meer terecht voor de praktische 
opstart van je onderneming of 
voor het samenstellen van de 
juiste financieringsmix. Start it @
KBC biedt een volledig gratis 
ondersteuningsprogramma aan.

Voordelen voor je startup
•   Een jaar gratis gebruik van 

een Business Pro Rekening 
ter waarde van 39 euro

•   Bespaar in totaal 2.000 euro 
opstartkosten via het Boostpack 

•   Een vast aanspreekpunt voor al je 
bank- en verzekeringsvragen

•   Een vast aanspreekpunt 
voor Start it @KBC

Contactpersoon: Nadia Van der Velden 
(nadia@startit.be)
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»
SD Worx is je aanspreekpunt voor 
alle thema’s gerelateerd aan het 
sociaal secretariaat zoals 
payroll, HR-advies en 
juridische vraagstukken.

Voordelen voor je startup
•   Gratis eerstelijnsinfo rond 

personeel en tewerkstelling
•   Geen dossierkosten 

ter waarde van 195 euro

Contactpersoon: Yves Vanhees
(yves.vanhees@sdworx.com)

Of je nu zit met financiële, 
juridische of fiscale vragen, Van 
Havermaet staat klaar met gepast 
advies.

Voordelen voor je startup
•   Gratis scan: 

fiscale incentives en subsidies

Contactpersoon: Jonas Derycke
(Jonas.Derycke@vanhavermaet.be)
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Met Bryo biedt Voka een traject voor 
elke fase: van idee tot startup en scale-
up. Mercurio helpt je dan weer hulp om 
internationaal te ondernemen.

Voordelen voor je startup
•   Een eerste gratis gesprek 

van twee uur
•   Een scan van je onderneming om 

uitdagingen in kaart te brengen

Contactpersoon: Ellen Olislagers
(Ellen.Olislagers@voka.be)
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POM Limburg werkt aan projecten die de 
Limburgse economie duurzamer en digitaler 
maken en connecteert bedrijven met 
lokale besturen, kennisinstellingen 
en het middenveld.

Voordelen voor je startup
•   Kom in contact met relevante bedrijven 

of lokale overheden
•   Wees betrokken bij innovatieve 

platformen en hun eigen projecten
•   Vind nieuwe opportuniteiten in Limburg

Contactpersoon: Erik Keustermans
(erik.keustermans@pomlimburg.be) 

Gevers, gevestigd op Corda 
Campus, adviseert over intellectuele 
eigendomsrechten zoals merken, 
octrooien, modellen, auteursrechten, 
domeinnamen en veel meer. 

Voordelen voor je startup
•   Een gratis intakegesprek van een uur
•   Een gratis offerte inclusief advies 

rond de bescherming van IP-recht
•   Een gratis IP-CHECK

Contactpersoon: Bart Quanten
(bart.quanten@gevers.eu)
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»

LRM zorgt voor een stevige basis zodat 
bedrijven en projecten die jobs in Limburg 
creëren, kunnen groeien.

Voordelen voor je startup
•   Coaching en opvolging 

via de Imec Innovatrix-tool
•   Deelname aan 

internationaliseringsprogramma 
‘Take a Seat’

•   Profiel op www.communitybooster.io 

Contactpersoon: Marc Beenders
(m.beenders@lrm.be) 

LR
M

»
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Aan tafel met vier CEO’s die de award Limburgse Startup van het Jaar 
binnenhaalden. Stephan van Hoof (Blue Foot Membranes), Guy Van Neck 
(MobieTrain), Lars Grieten (Qompium) en Johan Smeyers (Arkite) over awards 
winnen, grenzen verleggen en stress overwinnen.

ALS ONDERNEMER IS HET DE 
AARD VAN HET BEESTJE  
DAT JE ALTIJD BETER WILT

Arkite, Qompium, MobieTrain en Blue 
Foot Membranes waren de respec-
tievelijke winnaars van de Limburgse 
Startup van het Jaar in 2017, 2018, 2019 
en 2021. Lars GrietenLars Grieten: “We kregen de 
award een jaar nadat we op de markt 
kwamen met ons product. Een goede 
en noodzakelijke periode waarin we op 
best wat weerstand stuitten in de tra-
ditionele medische wereld op het vlak 
van geloofwaardigheid. Elke erkenning 
zorgde toen voor extra reputatiewinst. 
En het is natuurlijk een opsteker voor 
het hele team.”

Johan SmeyersJohan Smeyers: “Bij ons heeft het zeker 
geholpen in de zoektocht naar perso-
neel. We waren toen hard op zoek naar 
talenten en merkten dat Startup van 
het Jaar, samen met de Limburg Inno-
vation Award die we toen ook wonnen, 
die zoektocht enorm heeft versneld.”

StephanStephan: “Wat mij opviel, is dat je me-
teen bekender wordt bij een groep 
mensen waar je anders niet mee in 
aanraking komt. Je naam wordt her-
kenbaarder en wanneer een potentiële 
klant online vindt dat je al wat awards 

hebt gewonnen, geeft dat zeker extra 
vertrouwen. En intern geeft het natuur-
lijk ook de bevestiging dat je bezig bent 
met zaken die impact hebben.”

LarsLars: “Zeker in de vroege startupfase 
is dat belangrijk. Je gaat door ups-and-
downs en de nacht is het donkerst vlak 
voor de zon opkomt. Zo’n prijzen geven 
dan een boost om er met het team voor 
te gaan.” JohanJohan: “Je mag inderdaad de 
uitwerking op je eigen team niet on-
derschatten. Iedereen wil onderdeel 

zijn van een succesformule.”grote 

Stephan van Hoof
» CEO Blue Foot Membranes

Blue Foot Membranes maakt circulair watergebruik mogelijk. 
Als spin-out van VITO hebben zij een membraantechnologie 
opgeschaald, doorontwikkeld en naar de markt gebracht. 
Blue Foot Membranes werkt samen met installatiebouwers 
om afvalwater te zuiveren en te hergebruiken op industriële 
schaal. Het bedrijf startte in 2017 en is momenteel actief in 
Europa, het Midden-Oosten en Zuid-Oost Azië. Het bedrijf is 
gevestigd in Lommel (B) en Saerbeck (D).

Klein landje tussen
grote spelers

Als klein Belgisch bedrijf het willen ma-
ken in het buitenland, hoe moeilijk is 
dat? GuyGuy: “MobieTrains eerste klant was 
er eentje in het Midden-Oosten. We zijn 
parallel gegroeid in binnen- en buiten-
land dankzij een internationaal netwerk 
dat ik al had. Wat wel moeilijker bleek, 
is buitenlands kapitaal aantrekken. Bel-
gië is schijnbaar toch exotischer dan 
Duitsland of het Verenigd Koninkrijk. 
Belgische ondernemers moeten als het 
ware extra overtuigen. Wij hebben onze 
product-market fit bewezen, wat uitein-
delijk Britse investeerders overtuigde.”

JohanJohan: “We zijn in België heel goed op 
het vlak van technologie en techniek, 
maar we zijn natuurlijk nog altijd een 
klein landje.” GuyGuy: “Het is dan goed dat 
je een partner zoals LRM hebt die al re-
delijk vroeg instapt. Ze waren een van 
onze eerste institutionele partners en 
een luxe om mee samen te werken. Ze 
kijken niet puur naar de metrics maar 
ook naar hoe het bedrijf zich verder kan 
en zal ontwikkelen.”

StephanStephan: “We merken dat ook interna-
tionaal mond-tot-mondreclame speelt. 
We hadden bijvoorbeeld een project in 

België zelf, voor een grote corporate. 
Via hun hoofdkwartier is dat dan tot 
bij een dochteronderneming in Austra-
lië geraakt, van waaruit we nu zijn ge-
connecteerd voor een nieuwe opdracht. 
Het werkt daarbij voor ons goed dat we 
met onze eindklant aan tafel zitten, niet 
alleen met de installatiebouwers die 
onze technologie implementeren. Wan-
neer de eindklant overtuigd is van onze 
meerwaarde, en ons gewoon al kent, 
gaan ook zij naar ons op zoek.” 

Founder
stress

Hoe gaan deze ondernemers om met 
prestatiedruk? Guy Guy: “Ik vind het een mis-
vatting dat ondernemers 24 op 24 en 7 
op 7 moéten werken. Dat houdt toch 
niemand vol. Even kunnen deconnecte-
ren, dat is eens zo belangrijk.” LarsLars: “Het 
is uiteindelijk een marathon. De eerste 
jaren ben je misschien aan het sprinten, 
maar je dient een haalbaar tempo te vin-
den. Niet simpel, want je wil alles doen 
om van je zaak een succes te maken. 
Dat gevoel kan je moeilijk uitschakelen.”

Guy Van Neck
» CEO/Founder MobieTrain

MobieTrain is een microlearningplatform voor 
met name frontline medewerkers in voornamelijk 
de retail, logistiek en bouwsector. Het bedrijf 
heeft zijn hoofdkantoor in Genk, met hubs in 
Lissabon, Madrid en Milaan. MobieTrain telt 
inmiddels 50 medewerkers. 

»  “We worden door founders 
eerder gezien als een langetermijnpartner  
dan als pure investeerder.”
Koen Walbers, Senior Investment Manager LRM
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Lars Grieten
» CEO/Co-founder Qompium

Qompium is het bedrijf boven Fibricheck, een mobiele app 
die hartritmestoornissen kan opsporen, en Extra Horizon, een 
backendoplossing voor medische appontwikkelaars om sneller de 
markt op te kunnen. Hun hoofdkantoor ligt op Corda Campus, ze 
zijn vooral actief in Europa, het Midden-Oosten en Australië. 

“Ik heb zelf ondertussen twee kindjes 
gekregen, wat ik wel onderschat had. 
Samen met mijn drie co-founders heb-
ben we daarrond afspraken gemaakt. 
Iedereen heeft nu vaste safe time inge-
pland staan in de agenda’s. Dat zijn de 
momenten waarop je niet beschikbaar 
bent en kan focussen op iets anders. Ik 
heb bijvoorbeeld elke dag van 6 tot 8 uur 
’s avonds tijd voor mijn gezin. Dat is een 
goede zet geweest voor het 
hele bedrijf.”

GuyGuy: “Het is natuurlijk moeilijk om he-
lemaal los te koppelen. Op vakantie doe 
ik ook vaak nog wat calls of werk ik elke 
dag even. Dat is nu niet per se een op-
gave.” LarsLars: “Je ontspant erna ook vaak 
beter als je nog even een uurtje iets hebt 
kunnen doen. Dat gevoel heb ik toch.”

JohanJohan: “Ik was ooit op Tenerife, jaren 
geleden, toen mijn gsm volledig stuk 
ging. Ik heb er even over getwijfeld maar 
heb toen toch besloten om geen nieu-
we te kopen. Ik heb mijn rechterhand 
gebeld met de gsm van mijn vrouw en 
laten weten dat hij me zo kon bereiken 
als het echt nodig was. Ik heb de hele 
week niemand gehoord, beste vakantie 
ooit (lacht).”

GuyGuy: “De vraag is natuurlijk: hoeveel 
druk leg je jezelf op? Als ondernemer is 
het de aard van het beestje dat je altijd 
beter wilt. Maar soms moet je kunnen 
reflecteren en zeggen: ik doe wat ik 
kan, en het team ook. Als het nu anders 
loopt, kunnen we ons dat niet verwijten. 
Dat geeft de rust die je als ondernemer 
ook verdient.”

Johan Smeyers
» CEO/Founder Arkite

Arkite helpt operatoren om zo foutloos en efficiënt mogelijk 
te werken. Het ontwikkelde hiervoor een technologie 
met 3D-sensoren. Via Augmented Reality projecteren ze 
werkinstructies op het te bouwen product. Momenteel zijn 
er zo’n 300 installaties van hen operationeel.

De locatie:
Droneport Cuisine

Heerlijke gerechten met een uniek 
zicht op de landingsbaan. 

Onze smaakpapillen werden verwend 
bij Droneport Cuisine in Sint-Truiden. »  “LSU, 

de startup 
community 
van LRM 
verbindt, 
versterkt en 
versnelt het 
groeiproces 
van startups uit 
ons netwerk.”

Marc Beenders,
Corporate Community 
Manager LRM

»  “LRM is een toegankelijk investeringsfonds, 
we proberen de drempel zo laag mogelijk te houden 
en leren de startups in onze regio graag kennen. 
Zo staan we in nauw contact met de bedrijven in onze 
incubatoren en is ons team aanwezig op pitchdagen voor 
startups zoals imec.istart investor days en the big score.”
Koen Walbers, Sr. Investment Manager LRM
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100% MADE IN 
STARTUP LIMBURG

Wat leeft er in de wereld van de Limburgse startups? 
Welke nieuwe producten zijn er op de markt? Wij zetten 
enkele leuke startups en hun producten in de kijker.
100% Made in Startup Limburg!

Annelies & Co is een team van Human Engagement 
Experts die meer doen dan enkel HR-diensten leveren. Het 
doel is om professionele ecosystemen te scheppen waarin 
bedrijven en medewerkers groeien door mensen te vinden, 
te binden en een wederzijds engagement te initiëren. Zo 
bouwen ze mee aan een excellent personeelsbeleid voor 
elk bedrijf. 
Meer informatie: www.anneliesenco.be

Annelies & Co

MyCellHub is een platform dat 
instaat voor de digitalisatie en 
data-analyse van laboratorium- en 
cleanroomprocessen. Een app geeft 
interactieve werkinstructies aan 
de operatoren in de cleanroom. Zo 
worden niet alleen minder fouten 
gemaakt, maar kunnen de operatoren 
ook de juiste procesdata verzamelen. 
Alle data worden verzameld op 
één locatie, van waaruit alle nodige 
rapporten en analyses automatisch 
aangemaakt kunnen worden. 
Meer informatie: www.mycellhub.com

MyCellHub

Enperas

Enperas is een spin-off van VITO en 
EnergyVille. De startup ontwikkelt 
software waarmee (bouw)bedrijven zelf 
een levenscyclusanalyse (LCA) van hun 
producten kunnen maken en concreet 
de milieukosten becijferen. De resultaten 
van die LCA vormen de basis van een 
Environmental Product Declariotn 
(EPD), waarmee bedrijven hun klanten 
nauwkeurige en gecertificeerde informatie 
kunnen aanbieden over de milieu-impact 
van hun producten.

Enperas levert niet alleen de software, maar 
geeft ook advies over verduurzaming van 
bouwproducten.
Meer informatie: www.enperas.com 

simAbs

simAbs produceert therapeutische 
antilichamen voor ziektes zoals kanker en 
recent ook COVID-19. De startup maakt 
gebruik van een nieuwe en innovatieve 
technologie die de antilichamen 
niet alleen sneller en goedkoper kan 
fabriceren, maar ook met een betere 
kwaliteit. simAbs werd in 2019 opgericht 
door vijf kenners in de farmaceutische en 
biotechnologische sector.
Meer informatie: www.simabs.com



back LSU

TOFSTE WERKPLEK 
VOOR EEN (HALVE) DAG?

Je kan terecht in één van onze zeven
start-up hotspots verspreid over Limburg.

Reserveer je seat via limburgstartup.beReserveer je seat via limburgstartup.be

Kamer van
Koophandel
Limburg


